
Framtiden för Botnia-Atlantica 

Det går många turer kring hur nästa programperiod. Hur ska förordningarna se ut? Hur kommer 
geografin vara indelad? Kommer ens Botnia-Atlantica vara kvar som ett program? Självklart är inget 
klart än men det finns en tydlig bild av att det finns en vilja och ett behov för en ny programperiod. 

På grund av omständigheter i omvärlden finns det en del nyheter för Interreg i nästkommande 
period. Det kommer helt naturligt att ske vissa neddragningar av den totala Interreg-budgeten. Det 
kommer bli en neddragning från nuvarande periods 11,1 miljarder € till 9,5 miljarder €. En 
”Småprojektsfond” kommer att implementeras där småskaliga gränsöverskridande projekt kommer 
kunna drivas. Det kan handla om vissa typer av skol- och föreningsprojekt kommer kunna 
genomföras i mindre skala än normala projekt. Det kommer också finnas möjlighet att göra 
investeringar utanför programområdet utan begränsningar med förvaltade myndighets 
godkännande. 

Det finns även förslag på flera förändringar för förenkling av att driva projekt inom Interreg. Vissa är 
implementerade redan i den här programperioden så som vissa möjligheter med ökad schablon och 
minskade antal kostnadsslag. Men mycket mer kommer att implementeras framgent. Vi ser med 
spänning på framtiden för inget är klart och många diskussioner pågår.  

 


